
Referat fra generalforsamlingen den 1. marts 2024 

 

Først foredrag ved Aabenraa kommunes borgerrådgiver Henrik Ebbesen, som fortalte kort 

om sine opgaver og hvad han kan hjælpe borgere med.   

 

Der var mødt 63 stemmeberettigede medlemmer. 

 

1. Valg af dirigent 

 

Poul V. Nielsen blev valgt 

 

2. Valg af stemmetællere 

 

Hanne Petersen, Svend Erik Pedersen, Harding Holm, Ernst Benkjær, blev valgt 

 

3. Formandens beretning 

 

Ove fremlagde beretningen om årets gang i Kirsebærhaven i 2023.  

Beretningen blev godkendt 

 

4. Kasserens beretning 

 

Carl fremlagde regnskabet for 2023 - regnskabet blev godkendt 

Carl fremlagde budgettet for 2024 - budgettet blev taget til efterretning.  

 

5. Behandling af indkomne forslag 

 

1. Brugerrådet fremlagde et forslag vedrørende vedtægtsændringer omkring valg af 

formand, der skal ske ved direkte valg på generalforsamlingen.  

 

Afstemningen af forslaget foregik ved håndsoprækning: 

 

For forslaget:                42 stemmer 

Imod forslaget:              20 stemmer 

Hverken for eller imod:   1 stemme 

 

Forslaget fik mere end 2/3 af stemmerne, hvorfor forslaget blev vedtaget.  

 

2. Forslag fra Julie Toft angående kontantbetaling i centret. Hun ønsker kontantbetaling 

            tilbage i Caféen. Det er kun muligt at betale med kontanter i receptionen. Julie Toft  

            oplyste, at hun havde indsamlet 40 underskrifter, som er sendt til  

            forbrugerombudsmanden. Vibeke oplyste, at Julie ikke havde oplyst underskriverne  

            om, hvad det handlede om, og at underskrivernes medlemsnumre heller ikke blev  

            noteret ved indsamlingen. 

 

Brugerrådet anbefalede at stemme nej til forslaget og fremlagde en begrundelse 

herfor.  



 

Afstemningen foregik ved håndsoprækning: 

 

For forslaget:                4 stemmer 

Imod forslaget:            59 stemmer 

 

Forslaget blev ikke vedtaget. 

 

3.         Forslag fra Ove Møller angående fjernelse af aps for Aabenraapay på  

kaffeautomaten. Det giver mulighed for, som tidligere, betaling med møntindkast, og 

betaling med mobilpay. 

 

Betaling med møntindkast skal fra 2024 digitalt registreres, og det kan caféens 

maskine ikke klare. I givet fald skal der købes en ny maskine. 

 

Ove Møller trak forslaget tilbage, da han havde fået oplyst ved Mie Pedersen, 

Aabenraa kommune, at sådan en ny maskine koster 42.000 kr. + moms. Det er for  

mange penge i forhold til foreningens budget.  

 

   

6. Valg af medlemmer til Brugerrådet: 

Ulla Bladt - modtager ikke genvalg 

Carl D. Lerup Grann - modtager genvalg.   

 

Afstemningsresultat: 

 

Carl D. Lerup Grann: genvalgt 

Helga Larsen:            valgt som nyt medlem 

 

7. Valg af 2 suppleanter:  

 

Jørgen Rasmussen - modtager ikke genvalg 

Bothilde Vølkers - modtager genvalg 

 

Afstemningsresultat:   

 

Bothilde Vølkers:  genvalgt 

Ruth Beck         :  valgt som ny suppleant 

 

 

8. Valg af 2 revisorer og 1 revisorsuppleant  - modtager genvalg 

 

Genvalg til revisorerne og revisorsuppleant: 

 

Kjeld Møbjerg Nielsen og  Birthe Overgaard samt revisorsuppleant Ove Møller 

 

9. Eventuelt 

 



Bolig Syd har anmodet om at man ikke må ryge i garagen, på grund af brandfare. 

 

Handicap p-pladser er kun til biler og ikke til el- køretøjer, herunder el-cykler.  

 

Ønsker fra PR-udvalget: Hjælp til at skrive opslag på Facebook. 

                                        Frivillig redaktør til jubilæumsbog. 

 

Der kommer et tilbud om faldforebyggelse i Kirsebærhaven.  

 

Den 26. august har Kirsebærhaven 10 års jubilæum. Der ligger en folder i receptionen. 

Billetter sælges fra 3. juni. 

 

Fitness: Der er til tider trængsel i fitnesslokalet og sommetider er der ventetid i op til en halv 

time for at komme på løbebåndet. Man foreslog at fitnesslokalet evt. kunne udvides ved at 

man fjernede det ene toilet.  

Poul mente ikke at man kunne få Bolig Syd til at ændre lokalerne, da det er beboerne i den 

øvrige bebyggelse, der skal stemme om det. Poul bad Fleur om at lave et opslag til at 

hænge op i fitnesslokalet, om at man kun bruger et vist antal minutter på løbebåndet. 

 

Til sidst blev der uddelt gaver til Jørgen og Ulla som tak for arbejdet i Brugerrådet.   

 

 

Herefter blev generalforsamlingen afsluttet.   



Konstituerende møde efter generalforsamlingen den 1. marts 2024 

 

 

Bestyrelsens sammensætning: 

 

Formand: Poul Nielsen 

 

Næstformand: Carl D.  Leerup Grann 

 

Kasserer: Helga Larsen 

 

Sekretær: Ruth Mikkelsen 

 

Medlem: Ove Jensen 

 

Suppleanter: Bothilde Vølkers og Ruth Beck.  

 

 


